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Dnr Kornmunstvrelsens Gitsta vsbergsutskott 2011-05-04 § 15

1. Genomgång av färdjupad analys av länsstyrelsens yttrande

Utskottets beslut
KSGU är delgivna.

Ärendebeskrivning
Muntlig genomgång av länsstyrelsens samrådsyttrande över Fabriksstaden.

justering 1 utdragshessyrkande
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Dnr 1 IKS/0057 Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskort 2011-05-04 § 16

2. Godkännande av samrådsredogörelse
Fabri ksstaden

Utskottets beslut
1. Utskottet beslutar att samrådsredogörelserna för respektive

detaljplan ska godkännas var för sig.
2. S amrådsredogo elsen för Fabriksstaden godkänns.

Ärendebeskrivning
Den 3 mars till den 5 april 2011 var det samråd om förslagen till
detaljplaner för Fabriksstaden, Kvarnbergsterrassen, Idrottsparken samt
fo slaget till utformning av Gustavsbergs allt. Förvaltningen har
sammanställt de inkomna synpunkterna i en samrådsredogörelse för vart och
ett av delområdena. Samråcisredogörelsen presenterades för
kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott den 27 april. Darefter har ett mindre
antal justeringar och tillägg skett i samrådsredogo elserna.

Handlingar i ärendet
Samrådsredogörelse för Fabriksstaden (1 IKS/0057).

Reservationer och protokollsanteckningar
S-gruppen läni,iarji1jande reservation:
Den socialdemokratiska gmppen har valt att lämna följande synpunkter till i
första hand de kommentarer som förvaltningen formulerat med i
Samrådsredogörelsen för Fabriksstaden. Vi kommenterar också några av de
synpunkter som remissvaren behandlar.

Vi hade gärna sett ett alternativt förslag redovisas för Kullen-området där
det historiska huset hade kunnat bevaras. Ett fo slag med mer
markparkering som konsekvens av en lägre exploatering hade sedan fått
vägas emot det sedan tidigare framtagna och nu föreliggande förslaget.

Det a olyckligt alt slå fast att det inte finns ytterligare behov av
arbetsplatser än de som skulle kunna rymmas i befintliga lokaler. Frågan om

kontorsarbetsplatser har inte tillräckligt tydligt prövats. Vi kommer i den
fortsatta processen verka för att så sker liksom hur kommunen säkerstäl ler
att de olika delomrdena inom centrala Gustavsbergsområdet blir
“blanciområden”, dvs, en blandning av bostäder, verksamheter och service.

Vi har också noterat avvikelsen i byggarea i jämförelse mccl hur många nya
bostädcr som anges och kommer att följa denna fråga. Trafiklösningen är
inte bra för centrala (‘iustavsbergsområdet och om antalet lägenheter ökar
med storleksordningen 20-40% (i Fabriksstaclen från 1100-1450 enligt
förslaget) så är det vår farhåga att trafikproblemen kommer bli omfattande
för hela Gustavsberg.

justering 1 1 utdragsbeslyrkande
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Vi delar den framförda kritiken att vissa helhetsfrågor riskerar missas eller
förutsättningar för goda lösningar blir sämre när centrumområdet inte finns
med i denna planeringsfas. Exempelvis finns det inte uttalat att någon av de
tre detaljplarierna ska lösa behov av boenden/lokaler som efterfrågas för
äldre (sa•rskilda boenden och trygghetsboenden) eller de
verksamhetslokaler/gruppbostäder och korttidshem som socialnämnden
aviserat behov utav. För att skapa blandade miljöer överallt borde dessa
behov lösas småskaligt på flera ställen. Nu är risken stor att alla behov ska
lösas i de detaljplaner som kommer sist. Centrumområdet och
Vattentornsberget kommer då att få lösa många behov i större
“institutionslösningar” som minskar förutsättningarna för en lyckad
centrumplan och de bästa framtida lösningarna sett för hela
Gustavsbergsområdet och i sin förlängning hela kommunen.

Sändlista
SBK
BMK

justerii utdragsbestyrkande
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Dnr 11 KS/005 8 Kominiuzstyrelsens Gusta vsbergsutskott 2011-05-04 § 17

3. Godkännande av samrådsredogörelse
Kvarnbergsterrassen

Utskottets beslut
S amrådsredogörel sen för Kvarnbergsterrassen goclkänns.

Ärendebeskrivning
Den 3 mars till den 5 april 2011 var det samråd om forslagen till
detaljplaner för Fabriksstaden, Kvarnbergsterrassen, Idrottsparken samt
förslaget till utformning av Gustavsbergs allé. Förvaltningen har
sammanställt de irikomna synpunkterna i en samrådsredogörelse för vart och
ett av delområdena. Sarnrådsredogörelsen presenterades för
kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott den 27 april. Da efter har ett mindre
antal justeringar och tillägg skett i samråds redogörelserna.

Handlingar i ärendet
Samrådsredogörelse för Kvarnbergsterrassen (1 IKS/0058).

Reservationer och protokollsanteckningar
S—gruppen läinnarftiljande reservation:
Den socialdemokratiska gruppen står inte bakom kommentarerna till
samrådsredogörelsen fo Kvarnbergsterrassens detaljplan. Huvudskälet är de
trafiklösningar som valts. 1 processen under de två och ett halvt åren som
varit har det funnits en samsyn om behovet att ta ett helhetsgrepp för de
långsiktiga trafiklösningar som behöver till för Centrala Gustavsberg. En
ökad strilning av trafiken har varit ett nyckelbegrepp som alla ledamöter i
beredningsarbetet ställt sig bakom. Därtill har såväl planprogram som
efterföljande viljeinriktning och masterpian fastställt ambitionen att flytta
den nuvarande Bleksängsvägen i sydlig riktning för att åstadkomma en fri
siktlinje mellan Runda Huset och Farstaviken liksom för att skapa ett större
sammanhängande parkområde. Utan några tydligt redovisade motiv har till

denna ambition lagts åt sidan. Vi socialdemokrater tycker det a ett stort
misstag att inte ta trafiklösningarna på sto re allvar när eLt sådant omfattande
grepp om Gustavsbergs centrala utveckling nu ilaneras. Att hålla Fast vid
den gamla lösningen känns visionslöst och omudcrnt.

Vi har lämnat flera olika förslag till inriktningar fo andra lösningar, bl a en
tunnel genom Kvarnberget (från Chamottevägen till Runda Fluset). Dessa
har tyva r intc analyserats ordentligt.

Sänd lista
SBK
BMK

justering 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 IKS/0059 Kommunstvrelsens Gustavsbergsutskott 2011-05-04 § 18

4. Godkännande av samrådsredogärelse
ldrottsparken

Utskottets beslut
Samrådsredogörelsen för Idrottsparken godkänns.

Ärendebeskrivning
Den 3 mars till den 5 april 2011 var det samråd om förslagen till
detaljplaner för Fabriksstaden, Kvarnbergsterrassen, Idrottsparken samt
fo••rslaget till utformning av Gustavsbergs allé. Förvaltningen har
sammanställt de inkomna synpunkterna i en samrådsredogörelse för vart och
ett av delområdena. Samrådsuedogo elsen presenterades för
kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott den 27 april. Därefter har ett mindre
antal justeringar och tillägg skett i samrådsuedogörelserna.

Handlingar i ärendet
Samrådsredogo else för Idrottsparken (1 IKS/0059).

Reservationer och protokollsanteckningar
S-gruppen lämnar följande reservation:
Inledningsvis är vi mycket nöjda över att vi fått gehör för att
idrottsverksamheten ska få spela en så stor roll också i det framtida
Gustavsberg. Ett samlat och utvecklat kluster för olika typer av idrotts- och
friluftsverksamhet är inte en självklarhet i varje centrumbildriing av
liknande karaktär, men i vårt Gustavsberg har det blivit en omistlig del av
det vardagliga livet och bidrar till liv och rörelse i centrum. Genom de
möjligheter detaljplanen skapar, bl.a. i form av ny, större och mer
funktionell tennishall samt utomhusverksamheter, kommer detta att
ytterligare första kas i framtidens Gustavsberg.

Vi är också i stort sett nöjda med utfallet av det genomförda samrdet, med
undantag för att vi anser att bandyklubben fått en alitfo styvmoderlig
behandling. Det är uppenbart att kommunen inte har tagit till sig klubbens
uppgifter avseende en ev. framtida bandyhall i området, på ett
tillfredsställande sätt. Det faktum att satnrådsreclogörelsen innchfiller en
mycket omfaHancie text kring just detta visar snarast på ett berätligaL dåligt
samvete i hanteringen av frågan.

Samtidigt kan vi konstatera, vilket också samrådsredogörelsen ger uttryck
för, att det ligger ett politiskt beslut bakom oviljan att seriöst pröva frågan
om ev. bandyhail i Gustavsberg. Vi beklagar detta och tycker att det är
olyckligt om möjligheten till bandyhall därmed stängs för överskådlig
framtid. Vi anser att det hade varit rimligt att detaljplanen hade gjort en hall
möjlig istället för att förhindra den.

justering 1 utdragsbestyrkande
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Vi är da••remot nöjda med möjligheten att behålla den nuvarande
tennishallens lokaler. När tennisverksamheten ges möjlighet att flytta till sin
nya hall i området kan dessa lokaler utvecklas till att bli en resurs för annan
omfattande inomhusverksamhet. Vi ser gärna att kommunen ha•r ger
möjligheter för den växande handbollsverksamheten, inte minst i spåren av
damhandbolislagets framgångar som 2011 lett dem till spel i allsvenskan —

det enda laget från Va•rmdö som spelar i en nationell serie.

KD lämnar följcinde ersättaryttrande:

Vi motsätter oss att den befintliga konstfrusna bandyplanen markeras som
prickmark, vilket innebär att den inte går att bebygga.

Vi anser att ett alternativt förslag, med möjlighet till framtida byggnation av
en bandyhall skall medfölja samrådshandlingarna, så att medborgarna får
uttrycka sin mening om alternativa förslag.

Bandyklubben har sen lång tid tillbaka lämnat in förslag till byggnation men
har efter ett flertal påminnelser inte fått något som helst svar, vilket vi tycker
är högst otillfredsställande behandling av en stor idrottsförening.

Beträffande befintliga tennishallar, så föres1s i detaljplanefo••rslaget att den
ena hallen skall rivas för att ge plats för utomhus “spontanidrott”.

Detta förslag motsätter vi oss, då efterfrågan på hallar fo inomhusaktiviteter
är mycket stor och att då riva en befintlig hall verkar inte välbetänkt.

När det gäller tennisklubbens förslag av placering av ny byggnad för
tennisbanor, så anser vi att den byggnaden skall placeras betydligt längre
mot riordost så att utrymme bildas för framtida expansion av idrottsområdet,
samt att utrymme skapas för att täcka behovet av de parkeringsplatser som i
nu gällande fo•rslag inte inryms i området.

Sänd lista
SBK
BMK

justering utdragsbestyrkande
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Dnr 1 1KS/0056 Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-05-04 § 19

5. Godkännande av samrådsredogörelse
Gustavsbergs allé

Utskottets beslut
Samrådsredogörelserna för Gustavsbergs allé godkänns.

Ärendebeskrivning
Den 3 mars till den 5 april 2011 var det samråd om förslagen till
detalj planer för Fabriksstaden, Kvarnbergsterrassen, Idrottsparken samt
förslaget till utformning av GLlstavsbergs allé. Förvaltningen har
sammanställt de inkomna synpunkterna i en samrådsredogörelse för vart och
ett av delområdena. S amrådsredogörelsen presenterades för
kommunstyrelsens
Gustavsbergsutskott den 27 april. Därefter har ett mindre antal justeringar
och tillägg skett i samrådsredogörelserna.

Handlingar i ärendet
Samrådsredogörelse för Gustavsbergs allé (1 1KS/0056).

Reservationer och protokollsanteckningar
S-gruppen lämnarföljande reservation:

Den socialdemokratiska gruppen står inte bakom kommentarerna till
samrådsredogörelsen för Kvarnbergsterrassens detaljplan. Huvudskälet är de
trafiklösningar som valts. 1 processen under de två och ett halvt åren som
varit har det funnits en samsyn om behovet att ta ett helhetsgrepp för de
långsiktiga trafiklösningar som behöver till för Centrala Gustavsberg. En
ökad strilning’ av trafiken har varit ett nyckelbegrepp som alla ledamöter i
beredningsarbetet ställt sig bakom. Därtill har såväl planprogram som
efterföljande viljeinriktning och masterpian fastställt ambitionen att flytta
den nuvarande Bleksängsvägen i sydlig riktning för att åstadkomma en fri
siktlinje mellan Runda Huset och Farstaviken liksom för att skapa ett sto re
sammanhängande parkområde. Utan några tydligt redovisade motiv har nu
denna ambition lagts åt sidan. Vi socialdemokrater tycker det är ett stort
misstag att inte ta trafiklösningarna på sto re allvar när ett sådant omfattande
grepp om Gustavsbergs centrala uLveckling nu planeras. Att hålla fast vid
den gamla lösningen känns visionslöst och omodernt.

Vi har lämnat [levi olika fo’rslag till inriktningar för andra lösningar, bl a en
tunnel genom Kvarnberget (från Chamottevägcu till Runda Huset). Dessa
har tyva r inte analyserals ordentligt.

Sändlista
SBK
BMK

justerigig 1 utdragsbestyrkande
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Dnr Konimiinstvrelsens Gusta vsbergsutskott 2011-05-04 § 20

6. Beslut om inriktning för det fortsatta planarbetet:
Kvarnbergsterrassen

Utskottets beslut
Inför utställning ska förslag till detaljplan fo Kvarnbergsterrassen ändras
enligt följande:

• Området för bebyggelse justeras så att inte byggnader hamnar över
ledningsstråk.

• Maximala hushöjder och byggnadsareor anges.

• Grönytefaktorn analyseras så att park och gårdsrniljöer får en
passande omfattning.

• Siktlinje mellan hamnen och runda huset ska säkerställas

• Planbeteckningen för Runda huset ändras till C

• Kvartersmark för kulturhus intill rondellen minskas

• Byggrätt inom kvarteret med Kyrkstallet anpassas till miljö och
leclningsstråk. Beteckningen S tas bort. Kyrkstallet ges ql
beteckning.

• Al ändras till: Mark som ska bebyggas ska vara fri från hälsofarliga
ämnen. Innan bygglov medges inom område där risk för
markfo oreningar finns ska undersökningar och vid behov
saneringsåtgärder vidtas.

• Byggrätt för café vid Farstaviken flyttas några meter västerut mot
Strandvik med hänsyn till ledningar. Angöringen till bebyggelsen via
Algatan studeras/u treds tydligare

• Bebyggelsen närmast värdshuset justeras för att minimera påverkan
på kulturmiljö och avloppspurnpstation samt minska bullerrisker.

• Beskrivning av dagvatten och markföroreningar kompletteras.

Ärendebeki1vning
1 samband med samrådet har 41 synpunkter inkommit. Dessa finns
sammanställda i en siirskilcl samrådsredogörclse. Synpunkterna har främst
rört områdets exploatering, byggnacishöjder och anpassningen till de
kulturhistoriska miljöerna.

Handlinir i äendet
Fo slag till änclrirignr i detaljplan för Kvarnbergsterrassen (1 1KS/0058)

3ändlist
SBK
BMK

justering ) utdragsbesiyrkande
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Dnr Ko,nmunstvrelsens Gusta vsbergsutskott 2011-05-04 § 2]

7. Beslut om inriktning för det fortsatta planarbetet:
Fabriksstaden

Utskottets beslut
Inför utställning ska förslag till detaljplan för Fabriksstaden ändras enligt
följ ande:

• Våningsantalet i vaije kvarter ska varieras och anges.

• Grönytefaktorn analyseras så att parkstråk och gårdsrniljöer får en
passande omfattning.

• Mark för fo skolor placeras i planområdets ny och sö delar på basis
av särskild utredning.

• Landvik & Dahls kvartersmark vid kontorshuset ges beteckningen
KS

• Lokalgator go•is fullt tillgängliga. Det innebär att nivåer justeras
längs Chamottvägen och möjligen vid Badkarsfabrikens nö hörn.

• Gränden mellan västra portvaktsstugan och stallet justeras med
hänsyn till gällande detaljplanegräns.

• Epidemisjukhuset ges planbeteckning QR och q 1. Byggnad för
kulturändamål ska anpassas till form och färg med
Epidemisjukhuset.

• Viss handel med skrymmande varor som båtar tillåts i
Badkarsfabriken. Beteckningen ska vara J.

• Platser för pumpstation och transformatorer läggs in.

• Plantekniska aspekter från lantmäteriet och länsstyrelsen beaktas.

• Beskrivning av dagvatten och markföroreningar kompletteras.

Ärendebeskrivning
1 samband med samrådel. har 70 synpunkter inkommit. Dessa finns
sammanställda i en särskild samrådsredogörelse. Synpunkterna har främst
rört områdets exploatering, byggnadshöjder, anpassning öl 1 kulturhistoriska
miljöer och mark föroreningar.

]landflngar i ärendet
Förslag till iinclringar i detaljplan för Fabriksstaden (1 IKS/0057 osv)

Sänd lista
SBK
BMK

justering utdragshestyrkande
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Dnr KominunstyreIsens Gusta vsbergsutskott 2011-05-04 sS 22

& Beslut om inriktning för det fortsatta planarbetet:
ldrottsparken

Utskottets beslut
Inför utställning ska fo•rslag till detaljplan för Idrottsparken ändras enligt
följande:

• Parkeringsytan utökas och punktprickningen tas bort.

• Maximala hushöjder anges.

• Byggrätt för kiosk/servering ritas in dar finska bastun är belägen

• Området kring Baptistkyrkan förs till planen för centrum.

• Byggrätt fo hela befintliga tennishallen behålls.

• Prov tas i Ösby träsk för att bedöma baclförutsättningarna.

• Dagvattenutredning som visar att miljökvalitetsnorm klaras
genomförs.

• Beskrivning av dagvatten och markfo oreningar kompletteras.

Ärendebeskrivning
1 samband med samrådet har 52 stycken lämnat in synpunkter som finns
sammanställda i en särskild samrådsredogörelse. Synpunkterna har främst
rort områdets exploatering, byggnadshöjder och anpassningen till de
kulturhistoriska miljöerna.

Handlingar i ärendet
Förslag till ändringar i detaljplan för Idrottsparken (1 IKS/0059)

Yrkanden
Lars Bryntesson (S) yrkar att en eventuell framtida bandyhall möjliggörs.
Peter Frej (M) yrkar avslag på Bryntessons tilläggsyrkande.

Propositioner
OrdFöranden ställer proposition om Bryntessons tilläggsyrkande avslås eller
bifalles och finner att det avs lås.

Reservationer och protokollsanteckningar
S—gruppen Iäni;iarfl5ijonde protokollsanteckn ing:

Den socialdemokratiska gruppen anser att Frågan om en bandyhall på
Ekvullen inte prövats seriöst och att detta borde vara cLi av uppdragen i
inriktningen Fn det fortsatta arbetet med detaljplanen För [cIroLL området.

Sändlista
SBK
BMK

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 IKS/0059 Kominunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-05-04 § 23

9. Beslut om inriktning för det fortsatta planarbetet:
Gustavsbergs allé

Utskottets beslut
Info utställning ska förslag till detaljplan för Kvarnbergsterrassen ändras
enligt följande:

• Utredning om Gustavsbergsvägens ombyggnad till allé fullföljs.

• Kostnad för förlängning av allén till Kvarndammsringen redovisas.

• Ledningssamordning fullföljs för samordning av befintliga och nya
ledningsstråk.

Ärendebeskrivning
1 samband med samrådet har 28 synpunkter inkommit. Dessa finns
sammanställda i en sa•rskild samrådsredogörelse. Synpunkterna har främst
rört kapacitet och vägalternati v.

Handlingar i ärendet
Fo slag till fortsatt hantering av Gustavsbergs allé (1 IKS/0059)

Yrkanden
Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bordläggning av ärendet.

Peter Frej (M) yrkar avslag på Andersson Ribbings yrkande.

Lars Bryntesson (S) yrkar att:
1. kommunen genomför en neutral utredning om möjligheten att

undvika genomfartsled genom centrala Gustavsberg genom att
bygga en tunnel genom Kvarnberget.

2. utredningen ska beakta
a) den totala ekonomin, bland annat alternativa kostnader över tid
samt intäktsmöjligheter till följd av frigjord centruminark
b) alternativa tekniska lösningar på såväl tunnel som andra centrala
delar som påvcrkas av en eventuell tunnel, bland annat
kollektivtrafikcentn im
c) ambitionen att öka andelen personer som väljer att använda
kol lektivtrafiken för sina persontransportbehov

Peter Frej (M) yrkir avslag på Lars Bryntesons tilläggsyrkande.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om Andersson Ribbings yrkande bifalles
eller avslås och finner att det avs lås.

justering 1 utdragsbestyrkande
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Ordföranden ställer proposition om B ryntessons tilläggsyrkancle bifalles
eller avslås och finner att det avslås.

Votering begärs. Följ ande voteringsproposition uppläses och godkänns:
“Den som avslår tilläggsyrkandet röstar ja, den som bifaller tilläggsyrkandet
röstar nej.”

Följande röstar ja:
Anders Bergman (FP), Malm Aberg Aas (MP), Peter Frej (M)

Följande röstar nej:
Annika Andersson Ribbing (S), Lars Bryntesson (5)

Kommunstyrelsens Gus tavsbergsutskott beslutar med tre j a-röster mot två
nej-röster att avslå tilläggsyrkandet.

Sändi ista
SBK
BMK

justering 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 IKS/0058 Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-05-04 § 24

10. Uppdrag att initiera markanvisningstävling för
Kvarnbergsterrassen

Utskottets beslut
Förvaltningen uppdras upprätta förfrågn ingsu nderlag för
markanvisningstävling avseende Kvarnbergsterassen.

Ärendebeskrivning
Förvaltningen föreslås få i uppdrag att upprätta förslag till
förfrågningsunderlag för markanvisningstävling avseende kommunens mark
på Kvarnbergsterrassen. Förslaget till förfrågningsunderlag kan presenteras
för kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott den 20 maj 2011. Det möjliggör
ett eventuellt antagande av förfrågningsunderlaget i kommunstyrelsen 8 juni
2011. Syftet att initiera en markanvisningstävling är att i ett tidigt skede
samarbeta exploatör som vill vara med och utveckla kommunens mark vid
Kvarnberget. Syftet är att få fram ett så bra förslag som möjligt på hur
området kan exploateras. Förfrågningsunderlaget och
utvärderingskriterierna föreslås upprättas med utgångspunkt från
kommunful imäktiges direktiv om projektet Framtidens Gustavsberg,
planprogrammet, genomfört plansamråd samt det pris per BTA som
exploatören är villig att erlägga.

Förfrågningsu nderlaget bereds av kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott
men beslutas av kommunstyrelsen enligt gällande reglemente. Beslut om
utställning kommer inte kunna fattas den 22juni enligt tidplan för
detaljplanearbetet men en antagen detaljplan och markförsäljning borde
kunna föreligga kring årsskiftet 2011/2012.

Handlingar i ärendet
Uppdrag att upprätta förfrågningsunderlag för markanvisningstävling
avseende Kvarnbergsterrassen (11 KS/0058)

Reservationer och protokollsanteckningar
V lämnar följande ersättaryttrande:
Av förfrågningsunderlaget bo det Lamgå att Värmdö kommun avser att

bostäderna skall upplåtas med hyresrätt och att en högsta hyresnivå skall
fastställas, samt att vid framtida ombilclning till bostadsrätt eller annan
Ligandeform skall ett vitesbelopph utgå.

Sndlista
SB K
BMK

justering 1 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-05-04 § 25

11. Information om utkast till miljöprogram

Utskottets beslut
Arendet bordläggs

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr Kommunstyrelsens Gusta vsbergsutskott 2011-05-04 § 26

12. Förslag till mötestider

Utskottets beslut
Följande mötestider för kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott hösten 2011
fastställs:

• Onsdag 25 maj kl. 11-14 (istället för den 20/5)
• Måndag 29 aug kl. 9—12
• Onsdag 21 september kl. 9.00-12.00
• Onsdag 5 oktober kl. 9.00-12.00
• Onsdag 26 oktober kl. 9.00-12.00
• Onsdag 7 december kl. 9.00-12.00

Sändlista
Kommunsekreteraren

jusleri,,g 1 1 utdragsbestyrkande


